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Geachte leden van het college en gemeenteraadsleden van gemeente Zuidplas, 

Diverse omwonenden van de speeltuin aan de Polderdreef hebben ons benaderd omdat zij zich 
verbazen en grote zorgen maken over uw voornemen een geluidswand te plaatsen bij de betreffende 
speeltuin alsmede de wijze van communiceren hieromtrent. 
 
Na eerdere participatie door middel van een enquete zijn omwonenden niet meegenomen in de 
overwegingen om een geluidswand te plaatsen en zijn zij onverwacht, per brief, met het besluit 
geconfronteerd. 
 
De gang van zaken roept bij ons, en de omwonenden waarvan wij de belangen behartigen, de nodige 
vragen op. Wij verzoeken u de volgende vragen te beantwoorden alvorens er een eventuele start 
wordt gemaakt met de plaatsing van de geluidswand. Wij vragen u tevens de termijn om bezwaar te 
maken tegen dit besluit te verlengen totdat duidelijkheid is gegeven over de totstandkoming van dit 
besluit. 
 

• Waarom zijn de, eerder benaderde, respondenten niet geraadpleegd over het voornemen 
aanpassingen te doen aan de speeltuin, alvorens zij werden geconfronteerd met een 
genomen besluit, en hoe verhoudt zich dit tot de gewenste participatie van inwoners? 

• Is er door de ODMH of een andere instantie een geluidsmeting uitgevoerd om te beoordelen 
of de ervaren geluidsoverlast ook daadwerkelijk grensoverschrijdend is? 

• Als een geluidsmeting is uitgevoerd, wil het college de uitslag hiervan dan met ons delen? 

• In de brief aan de omwonenden wordt aangegeven dat de ervaren geluidsoverlast wordt 
veroorzaakt door kinderen die gebruik maken van de mandschommel. Kan het college 
aangeven op welke wijze dit is vastgesteld? 

• Kan het college aangeven waarom gekozen is de mand van de schommel te vervangen door 
een kleinere? In de brief aan de omwonenden wordt aangegeven dat er dan minder kinderen 
op kunnen. Kan het college aangeven hoe deze maatregel er voor zorgt dat er minder 
geluidsoverlast zal zijn? 

• De erfafscheidingen langs de tuinen mogen niet hoger dan 1.20 meter zijn in verband met de 
veiligheid van overstekende kinderen. Waarom mag de geluidswand dan 2.00 meter hoog 
worden? 



 
 

• Omwonenden ervaren het fietspad ter plaatse als zeer gevaarlijk. Er wordt hard gereden en 
er rijden brommers en scooters. Wat wordt door het college gedaan met deze ervaringen? 

• Is het college, net als wij, van mening dat ervaren overlast op het fietspad, alsmede de, in de 
brief genoemde, ervaren overlast van harde muziek, niet wordt veroorzaakt door de normale 
gebruikers van de speeltuin, namelijk spelende kinderen, en dat een dergelijke situatie dient 
te worden aangepakt met handhaving? 

• Is het college zich ervan bewust dat met het plaatsen van een geluidswand het zicht op de 
speeltuin wordt beperkt waardoor het aannemelijk is dat deze meer gebruikt zal gaan 
worden als hangplek voor jongeren met mogelijke extra overlast ten gevolg? 

• Waarom kiest het college voor een geluidswand die het zicht op de speeltuin wegneemt 
waardoor de sociale veiligheid van de spelende kinderen minder wordt? 

• Waarom kiest het college voor een geluidswand waardoor kinderen ongezien het fietspad 
kunnen betreden met alle gevaarsetting van dien? 

• Waarom wordt gekozen voor een kokosschutting en is dit materiaal niet brandgevaarlijk? 

• Is het college, net als wij, van mening dat de uitleg omtrent de resultaten van de enquete in 
de brief aan de omwonenden zeer onduidelijk is? 

• Kan het college de volledige uitkomst van de enquete, inclusief het aantal respondenten met 
ons delen, zodat we een correct beeld kunnen vormen van de ervaren overlast? 

• Waarom wordt er besloten aanpassingen te doen aan de speeltuin op basis van 
ontevredenheid van 30 procent van de deelnemers aan de enquete? 

• Is bij de inrichting van de speeltuin rekening gehouden met inclusie, met andere woorden, 
kunnen ook gehandicapte kinderen hier samenspelen met niet gehandicapte kinderen? Zo ja, 
aan welke voorwaarden is dit getoetst? 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet! 

Met vriendelijke groet, 

Namens het bestuur van Stichting Onbeperkt Zuidplas 

Danny Rombouts 
Voorzitter 
 
 


